
Zápis z veřejného zasedání OV Petrovice - 15. 6. 2023

l) Zahájení

- přItomnI členové OV: Ing. Monika Majerová,Mgr. jana jančurová, Ladislav Peterka, JUDr.jaroslav
Krejčí, Zdeněk Folejtar, Václav Kameník, absence - lng.Marcela Siblíková

- přÍtomní členové zastupitelstva města Humpolec: Ing. Petr Machek

- další účastnici: pan projektant Ing. Libor Novák

- účast: 16 občanů

2) Program schůze:

· Seznámeni s chodem obce
· Naše požadavky - přeaeny požadavky bývalého osadního výboru a požadavky současného

osadního výboru

· Plánované investice na rok 2023
· průběh rekonstrukce rybníků - předseda seznámil s postupem prací.
· výměna rozhlasu - předseda seznámil s postupem prací.
· Pokračování ve výstavbě chodníků (viz. bod 3)
· výzva na sečení/úklid sněhu/kronikáře či kronikářku (viz. bod 4)
· Všeobecná diskuze (viz. bod 7)

3) Hlasováni

3.1- Pokračování ve výstavbě chodníků do obce k dětskému hřišti - PŘIjATO: 11 PRO, 3 PROTI

- na pokyn Ing. Machka si vzal p. Peterka na starost, obeznámit neúčastnící se občany, kteří sousedí
s plánovaným chodníkem, jaké jsou jeho výhody a nevýhody, a seznámit 3é 3 jejich názorem.

Pan projektant ještě upozornil na problém s koncem chodníku, buď se ukonči na začátku téčka, nebo
by se silnice přešla, a chodník by pokračoval spodní cestou na Lhotku.

3.2 - Pokračováni ve výstavbě chodníků podél hlavni silnice od trafostanice k Hrůzům (Č. p. 103) -
PŘIJATCL 13 PRO, O PROTI

3.3 - Padl návrh na pokračování chodníku směrem na Humpolec ( v Petrovickém kopci ) .Pan
projektant vysvětlil problém se sklonem 12 % silnice, kdy chodník může být jen do 8,3 %, takže by
tam museli být schody, a problém s údržbou. l pan projektant souhlasil s lesní stezkou, kterou by
preferoval.

Proto padl návrh na stezku od (Č. p. 60) okolo obory ke spodku Petrovic (Č. p. 59) - PŘIjATO: VŠICHNI

PRO

Ještě byl vznesen požadavek na lávku přes most pod petrovickým kopcem

3.4 - Priorita byla odhlasována takto: nejprioritnější 3.3, pak 3.2 a nakonec 3.1- PŘIjATO: VŠICHNI

PRO
3.5 - Přesun kontejnerového stáni na bioodpad pod javor u malého rybníčku - PŘIjATO: VŠICHNI PRO

4) - Sečeni veřejných ploch - Všichni zúčastněni vyslovili souhlas , aby vše zůstalo tak ,jako doposud.



- výzva na zimní úklid - předseda oslovil přítomné (nikdo z přítomných se nepřihlásil) dále bude
výzva umístěna na veřejnou vývěsku a na další sdělovací prostředky mistni části Petrovice.

- Kronikář l kronikářka - předseda oslovil přítomné (nikdo z přítomných se nepřihlásil) dále bude
výzva umístěna na veřejnou vývěsku a na další sdělovací prostředky místni části Petrovice.

5) Úkoly

zjistit cenu provozu osvětleni kapličky + otázka světelného smogu.

jednání s jiřicemi ohledně cesty k zastávce autobusu v podkopci.

Prověřit připojení ke kanalizaci - jančurovi j., Pospíšilová

6) Nabídka

Nabídka účasti na veřejných akcích záchranné služby a ukázky záchranné činnosti od pí. Lenky
PospIšilové.

7) Předseda a pan místostarosta informovali o záměru s pozemky 602 a 603 (cesty)

8) veřejná diskuse

Vznesena námitka pana Maršíka kvůli žádosti pana Krejčího o odstraněni lampy veřejného osvětleni -
uzavřeno jakou soukromá záležitost mimo působnost OV.

Vznesena námitka pI. pospÍšj|ové ohledně žádosti o připojení ke kanalizačnímu řádu - domluveno
s panem Machkem zaslání informativního emailu.

Konec schůze 19:35.

Zapsal:

Mgr.jana Jančurová

Ladislav Peterka

Ověřil:

Ing. Monika Majerová



V Petrovicích 15.6.2023

PREZENČNÍ LISTINA

K veřejnému zasedání OSADNÍHO VÝBORU PETROVICE.
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